
ROK 2022 BYL VE FOTBALOVÉM SLOVANU ČERNOVÍR ZAČÁTKEM NOVÉHO OBDOBÍ 

 

Na konci kalendářního roku 2021 jsme se loučili nepříliš radostnými okolnostmi Černovírského fotbalu. 

Nejkrizovější situace byla u celků mužů a starších žáků. Slovanu se nakonec podařilo v zimě a na jaře 2022 od 

pomyslného dna odrazit a fotbal v Černovíře zachránit. A snad i nastartovat novou úspěšnější kapitolu. Lehce to 

ale neprobíhalo a bylo nutné na všech frontách bojovat až do červnového finále. 

Nejzásadnějším bodem obrození byly změny ve vedení klubu. V lednu a únoru 2022 se jen spekulovalo o 

mechanismu obnovy a o těch správných lidech, kteří budou ochotní Slovanu Černovír pomoci a nasměrovat ho 

do dalších let. A v březnu dostaly všechny spekulace konkrétní podobu. Na pátek 4.3.2022 byla svolána řádná 

volební valná hromada klubu, která vytýčila další fungování našeho spolku. Členská základna poděkovala 

bývalému vedení za práci, jejímž největším úspěchem byla účast mužů v krajském přeboru OKFS a úspěchy v KP 

dorostu a KP starších žáků. Celé bývalé vedení oddílu poté na této VH odstoupilo ze svých funkcí a umožnilo tak 

zvolit vedení nové. Z minulého početnějšího zastoupení se stal výbor jiný, sestávající se z pěti členů. Předsedou 

spolku byl zvolen Martin Kirschbaum a místopředsedou Tomáš Sedlák. Dalšími členy se stali Lukáš Sedláček coby 

sekretář, Martin Suchánek jako pokladník a Zdeněk Kovářík se zaměřením na sportovní úsek. Tento výbor musel 

začít hned pracovat, neboť začátek sezóny se rychle blížil a 27.3. se hrál první mistrovský zápas mužů. Hlavními 

body pro nejbližší období byla stanovena záchrana mužů v I.B třídě OKFS a stabilizace u mládeže jak po stránce 

hráčů, tak i trenérů. Dále pak zajištění chodu klubu po stránce finanční a nutné úpravy areálu včetně dětského 

hřiště. Změny se dělaly hned vzápětí po valné hromadě. Byla zrekonstruovaná hlasatelna na hřišti, zmizela zelená 

garáž za jednou z tribun a na hřišti přibyly nové reklamy s novými partnery. S těmi stávajícími pak byla zajištěna 

aktivnější spolupráce. Na hřišti v červnu proběhla akce „Dětský den“ ve spolupráci s komisí městské části Lazce. 

V listopadu potom alternativa pro dospělé s názvem „Černovírská stmelovačka“. Mimo jiné byla také 

představena hymna klubu. Rovněž byly uskutečněny nábory a ukázkové tréninky ve školách v okolí. Takže nová 

aktivita, nadšení a chuť přinesla změn docela dost. 

A situace u družstva mužů? Rozhodujícím faktorem byl fakt angažování trenéra Zdeňka Kováříka. Tomu se 

podařilo namotivovat zbytek stávajícího kádru a přesvědčit dorazový ročník dorostenců k vytvoření společného 

celku. K těmto nelehkým úkolům přidal i kvalitní tréninkový proces a dostatek svojí energie, nadšení a optimismu. 

Rovněž se výrazně snažil konzultovat svoje rozhodnutí s úspěšným trenérem dorostu Tadeášem Psotkou. Tato 

chemie naštěstí začala fungovat hned od začátku přípravy. Na začátku si vše ještě sedalo, ale první ostrý zápas 

v Mostkovicích naznačil, že Slovan jde správnou cestou. Z vedení 2:0 byla sice nakonec remíza, ale důležité 2 body 

po penaltách byly pro mužstvo jako živá voda. Euforii Slovan potvrdil hned v následujícím kole, kdy doma 

deklasoval 7:1 Velký Týnec. Zaplatil ovšem příliš velkou daň v podobě zranění kanonýra Havelky, který si pak na 

jaře už nezahrál. A hned další tři kola potvrdily, že bude třeba bojovat až do úplného závěru soutěže. Prohry 

v Haňovicích 1:3, doma se Slatinicemi 0:2 a následně v Doloplazích 2:3 nás opět srazily na předposlední příčku 

v tabulce. Naštěstí v dalším domácím zápase s Hanou Prostějov dokázali černovírští uhlídat nejlepšího střelce 

soutěže Gábora a po výhře 3:1 se opět trochu nadechli k dalšímu boji o záchranu. Hned následující duel ve 

Smržicích měl být patrně rozhodující pro vývoj zbytku sezóny. Slovan proto vyslal na utkání autobus s fanoušky, 

aby měl ve střetu se stejně ohroženým soupeřem tu největší podporu. Zápas se povedl, vítězství 4:1 bylo náležitě 

oslaveno a sezóna se tímto opravdu obrátila ke konečnému úspěchu. Následovaly totiž tři těžké duely s nejlepšími 

celky jarní části sezóny. Slovan v nich sice nepropadl, ale uhrál jen bod s Kožušany. S Hněvotínem prohrál 1:2 a 

ve Velké Bystřici s lídrem tabulky 3:4, když ještě v 86.min vedl 3:2. Pak ale přišel samotný závěr soutěže a tři výhry 

znamenaly konečnou radost. Nejprve Černovír doma přetlačil kvalitní rezervu Šternberka 1:0 po proměněné 

penaltě Bořka Petrů. Pak vydřel penaltové vítězství v Jesenci, kde bezbrankovou remízu 0:0 zachránil brankář 

Sedlář za cenu vlastního zranění těsně před koncem. Nekonečné penalty pak odchytal hráč Petr Kundrt a byl 

úspěšný poměrem 14:13. Po tomto zápase byl Slovan definitivně zachráněn v I.B třídě bez ohledu na další 

okolnosti. Závěrečná domácí oslava uplynulé sezóny a demolice hostů z Moravského Berouna 10:1 jen podtrhla 

jarní vzkříšení fotbalu v Černovíře. 20 jarních bodů znamenalo nejen posun do klidného středu tabulky, ale hlavně 

by mělo příslibem do další práce. Tím spíš, když se tohoto znovuzrození dosáhlo víceméně z vlastních zdrojů a 

tudíž má celek zase zdravé černovírské jádro. Trenérské, hráčské a třeba i z členů podporujících družstvo, jako 



byl mimo jiné vedoucí celku Radek Domanský a další. Všichni tito zaslouží uznání a poděkování. Nakonec tedy 

konec dobrý, všechno dobré. 

Nová sezóna v I.B třídě navazovala v podstatě okamžitě. Poslední zápas byl 19.6. a přípravný Memoriál ve 

Chválkovicích 31.7. První mistrák už 7.8. Letní příprava tedy téměř neexistovala. Nicméně pro Slovan to neměla 

být až tak velká nevýhoda. Kostra celku totiž zůstala téměř totožná, když v zásadě skončil jen Petr Kundrt. A i když 

to byla výrazná ztráta, pořád to byl jeden hráč celku. Oproti tomu byli naši mladí dorostenci zase o rok zkušenější 

a dalo se na ně více spolehnout. Tradiční turnaj ve Chválkovicích naznačil, že by jsme mohli vstoupit do nové 

sezony s optimismem. Prohra 0:4 s domácím celkem posíleném o ligové borce určitě nebyla ostudou a následná 

výhra 2:0 nad Slavonínem byla jen potvrzením slušné připravenosti. Bohužel začátek sezony nám nastavil výrazně 

opačnou realitu. Prohry v prvních sedmi mistrovských utkáních přibily Slovan na samý chvost tabulky. Mrzely 

hlavně prohry s celky jako Mostkovice 0:3, Prostějov 1:3, Doloplazy 0:1 a Haňovice 2:3. Vzpomínat se bude na 

dlouho očekávaný duel s Hodolany, kdy ve vynikající kulise přišla prohra 2:5. Na první bodový zisk se tak čekalo 

až do konce září. 25.9. do Černovíra zavítal stejně neúspěšný soupeř a sice Smržice. Zápas pravdy Slovan zvládl. 

Navíc přesvědčivým výsledkem 6:0. Velký podíl na úspěchu měl staronový hráč a navrátilec do kádru Černovíra 

Jakub Zachar. S ním totiž přišla i střelecká produktivita a po Smržicích přišly i výhry ve Velkém Týnci 2:0 a doma 

se silným Hněvotínem. Rovněž 2:0. Pak přišel zpackaný zápas v Moravském Berouně a prohra 0:5. Tu se podařilo 

napravit hned v následujícím kole porážkou dosud vedoucího celku soutěže Slatinic 1:0, kdy rozhodoval právě 

Jakub Zachar. Poslední dva zápasy podzimu už tolik povedené nebyly. Remíza 1:1 ve Zvoli po velmi nervózním 

průběhu a vstřeleném gólu v poslední minutě a domácí derniéra s rezervou Šternberka s prohrou 1:4. Výsledkem 

je konečné 11. místo se ziskem 13 bodů. Asi se to může zdát jako zklamání po jarní jízdě a zisku 20 bodů, ale ten 

přechod do klidnějších pater tabulky bude pro Slovan ještě chvíli trvat. Zásadní věci obrody fotbalu v Černovíře 

se totiž daří plnit. Účast na trénincích, zapojování odchovanců, celková atmosféra a přístup všech nám jistě lepší 

výsledky v roce 2023 přinesou. 

Při hodnocení mužstva dorostenců na jaře 2022 bych rád oddělil dvě věci. Jednou je působení trenéra Tadeáše 

Psotky u dorostenců Slovanu a druhou pak samotný průběh sezony. Zmínka o trenéru Psotkovi je na místě. Je to 

docela zajímavý příběh. Tadeáš totiž sám oslovil v lednu 2020 tehdejší vedení Slovanu s nabídkou trénovat naše 

dorostence. Tímto návrhem na jedné straně překvapil a na straně druhé vytrhl činovníkům trn z paty. Dorostenci 

se totiž ocitli v situaci, kdy byli po podzimu 2019 na úplném konci tabulky KP a jejich další osud nebyl optimistický. 

Nicméně nástupem Tadeáše Psotky se vše změnilo. Přitom to nebylo vůbec snadné. Dorostenci se sice celou zimu 

2020 poctivě připravovali na jarní odvety, ale známá situace s epidemií COVID-19 je na hřiště nepustila. Zdálo by 

se tedy, že celá příprava přišla vniveč. Trenér ovšem udržel morálku chlapců a neslevoval ze svých nároků. A 

samozřejmě se všichni těšili na další sezónu 2020/2021. Ale bohužel opět zasáhla ruka osudu. Na podzim 2020 

totiž pustil COVID-19 fotbalisty Slovanu jen do 9 kol a na jaře 2021 dokonce opakovaně vůbec. Byly to velké rány 

napříč celým sportovním spektrem, fotbal nevyjímaje. Proto patří obrovský kredit trenéru Psotkovi, že po celou 

tu covidovou dobu předával nadšení a chuť borců do jednotlivých tréninků a že vůbec udržel mužstvo 

pohromadě. Přece jen v tomto těžkém období bylo sehráno jen těch 9 mistrovských utkání namísto 39. Jak se 

později ukázalo, bylo to hodně zásadní pro samotné fungování fotbalu v Černovíře. Nejen dorostenců, ale i mužů. 

Kompletního soutěžního ročníku se tak dorostenci a trenér Psotka dočkali až na podzim 2021. A protože mužstvo 

pracovalo opravdu poctivě, tak se čekal velmi dobrý výsledek. Ten taky přišel. Docela mladý celek předváděl 

odvážný kombinační fotbal a byl ve většině zápasů fotbalovější. Sebral body i suverénnímu lídrovi z Kozlovic a 

pokud prohrál, tak jen díky velké fyzické převaze soupeře. Druhé místo v tabulce pak Slovan ztratil docela hloupě 

v posledních dvou domácích zápasech a ztracených penaltových rozstřelech. Ztráta třech bodů opravňovala 

myslet na jaře 2022 na druhé místo v tabulce. Jenže i tentokrát přichystala doba Tadeáši Psotkovi a dorostencům 

další překážku. Ta souvisela s tristní situací mužů v I.B třídě. Bylo dohodnuto, že dorazový ročník nar.2003 bude 

převeden kompletně z dorostu do mužů. Jednalo se o 5 hráčů, tedy téměř o polovinu sestavy. Ani tady Tadeáš 

nerezignoval a toto další příkoří vyřešil tím, že do zimní přípravy 2022 pozval žáky ročníku nar. 2007. Dřívější prací 

zocelený celek změny přijal a na jaro se nachystal se vší parádou. S ještě větší fyzickou převahou soupeřů se 

vyrovnal fotbalovostí, a když se v květnu objevil ve Slovanu střelec Bohdan Charykov z válkou sužované Ukrajiny 

stal se z dorostu fotbalový válec. Posledních 5 kol soutěže s průměrem 6 vstřelených branek na zápas a triumfální 

vítězství 4:0 v posledním kole v Jeseníku si mohl trenér Psotka zaslouženě užívat. Konečným 5.místem v tabulce 

bylo ještě vylepšeno podzimní umístění. Sečteno a nejméně dvakrát podtrženo. Za dva a půl roku působení ve 



Slovanu provedl Tadeáš Psotka všechny nadějné dorostence nelehkou covidovou dobou. Chlapce ročníku nar. 

2003 předal do mužů a výrazně tím pomohl zachránit chlapskou I.B třídu i coby trenérská výpomoc a brankářský 

záskok. Vytvořil téměř nový celek dorostu a předal jej správně fungující svému nástupci. Za tento předložený účet 

mu patří obrovské poděkování a uznání všech slovanistů. Nepochybně se zařadil mezi trenérské legendy Slovanu 

a přejeme mu hodně štěstí a úspěchů v další trenérské kariéře. Aktuálně v Sigmě Olomouc. Po Zdeňkovi 

Kováříkovi je Tadeáš druhým trenérem, který přestoupil do vyšších mládežnických soutěží a ukázal, že Slovan 

Černovír není tak špatná trenérská adresa. 

Zmínka o působení dorostu Slovanu na jaře 2022 je z velké části ovlivněna podporou mužů, jímž byla stanovena 

priorita v boji o záchranu. Tudíž byli chlapci ročníku 2003 přeřazeni do dospělé kategorie a nahrazeni mladšími 

ze starších žáků. Navíc chodili mužům pomáhat i tři kluci ročníku 2004 a dokonce dva ročníku 2005. V zásadě to 

však velký vliv na výsledky překvapivě nemělo. První zápas se suverénními Kozlovice byl jasný po výsledku 1:6, 

ale potom už se Slovan prosazoval svojí fotbalovostí a bodoval. A když odjížděl s prázdnou, tak v tom bylo i kus 

smůly jako ve Slavoníně při prohře 1:2 a hlavně na Nových Sadech při stejné prohře. Taky v domácích zápasech 

s Konicí 0:1 a s Čechovicemi 2:3. Veškerá tréninková píle a snaha se naplno ukázala v samotném závěru soutěže. 

Důležitým faktorem byl příchod střelce Bohdana Charykova. Tento chlapec z Ukrajiny přišel do Černovíra na konci 

dubna a stal se asi posledním kamínkem do mozaiky dobře fungujícího celku. Do té doby totiž Slovan příliš gólů 

nedával, ale s Bohdanem do sebe všechno správně zapadlo. Od jeho příchodu se však úsilí mužstva začalo 

přetavovat na vstřelené branky a rázem se z výher o gól staly střelecké exhibice. On sám vstřelil v 7 zápasech 10 

branek a stal se spolu s Petrem Čebišem nejlepším střelcem. Pak to šlo ráz na ráz. V Dubu 4:3, doma 

s Otaslavicemi 6:0, v Zábřehu 8:1, doma s Chomoutovem 8:3 a ve finále v Jeseníku 4:0. V konečné tabulce 

krajského přeboru OKFS to znamenalo skvělé 5.místo. Nicméně ten největší přínos dorostenců byl v  tom, že 

v podstatě oni zachránili mužskou I.B třídu a navíc jsou nachystaní další borci na doplnění mužů. Zmíníme 

jmenovitě. Do mužů předčasně odešli a pravidelně hráli Michal Kalvach, Lukáš Máčala, Filip Baláž, Daniel Perič a 

Lukáš Spáčil. Z ročníku 2004 střídavě hráli s muži Petr Čebiš, Jakub Žvátora a Matěj Kovář. První chlapské minuty 

zvládli i Filip Zatloukal a gólman Štěpán Psotka z ročníku 2005. A podle projevu na hřišti jistě dostanou „dospělou“ 

šanci i Patrik Masopust, Matyáš Krejčí, nebo i Jakub Vláčil a Tomáš Janalík z ročníku 2006. No a samozřejmě 

nesmíme zapomínat na Bohdana Charykova jenž je taky ročník 2005. Dorostenci Slovanu jsou zkrátka velkým 

příslibem. Teď s nimi jen správně pracovat. 

Důvěru pro další práci s dorostem Slovanu dostal do ročníku 2022/2023 trenér Vojta Zatloukal. Mladý trenér, 

kterého si jako svého nástupce vybral Tadeáš Psotka. Černovírským fanoušků Vojta zase tak neznámým nebyl. Ve 

Slovanu svého času působil coby brankář mladšího dorostu a také první trenérské kroky udělal v našem oddílu, 

když připravoval přípravku. Nicméně jeho předchozí štace byla ve Chválkovicích. A tato změna trenérů nebyla na 

dorostencích vůbec poznat. Pokračovali v přípravě na podzimní sezónu jako za starých časů trenéra Psotky. 

Poctivě, odpovědně a cílevědomě. Ztrátu chlapců ročníku nar. 2003 nahradili už natrvalo mladšími, bývalými žáky. 

Ti už měli zkušenosti a hned se z nich staly opory. Po prvním mistráku, kdy na Lazcích zaslouženě vysoko vyhrál 

Jeseník 5:2, to sice nevypadalo na pozdější parádní jízdu soutěží. Tím spíše, když se v tom zápase zranil na celý 

podzim Jakub Vláčil. Jenže pak to přišlo a na podzim dorostenců Slovanu se bude po čase hodně vzpomínat. Sérií 

vítězství se drželi na špici tabulky a směřovali k vyvrcholení soutěže, a to k domácímu zápasu s velmi suverénními 

Kozlovicemi. 15.10. tak došlo k očekávané konfrontaci, ale nakonec odjížděli spokojenější hosté. Slovanistům 

však slouží ke cti, že i v tomto zápase byli fotbalovějším týmem. Nicméně na velkou fyzickou převahu soupeře 

nestačili a podlehli 0:3. Zklamání si pak vynahradili v úplně posledním zápase roku 2022, když v derby přetlačili 

na penalty rivala z Nových Sadů a usadili se na druhém místě tabulky krajského přeboru. Ztratili jen 7 bodů a 

nastavili si do jarních odvet laťku hodně vysoko. Zmiňovat, že dvě třetiny celku dorostenců nastupovala 

pravidelně za muže je celkem zbytečné, neboť se z toho stalo jasné pravidlo. A je dobře, že trenéři Kovářík a 

Zatloukal takto skvěle kooperují a že i hráči mají zájem takto Slovanu pomáhat. Nebývalo to pravidlem. 

Po loňském rozhodnutí fotbalového oddílu nepřihlásit krajský přebor starších žáků se Slovanu příliš nepodařilo 

oddíly žáků na jaře 2022 vzkřísit. Zimní příprava starších borců, přes veškerou snahu trenérů Petra Kundrta a 

Davida Sehnala, byla velmi letargická a trochu ji také zkomplikovaly přesuny hráčů mezi muži a dorostenci a tím 

pádem i mezi dorostenci a žáky. Po podzimu byl Černovír na jaře zařazen do skupiny celků hrajících o 16.místo 

v konkurenci okresního přeboru. Znamenalo to sehrání 8 zápasů. Povedlo se v nich 5x vyhrát a obsadit tak celkové 



17.místo v Olomouckém okresním přeboru. Výsledek nikterak oslnivý, nicméně, podobně jako u mužů, šlo o to 

odrazit se ode dna a bahna problémů a nasměrovat další cestu. Nový výbor se bude snažit žákovskou kopanou 

Slovanu obrodit patřičnými změnami, které se snad neminou účinkem. 

Také mladší žáci byli po podzimních výkonech nalosováni do skupiny, která hrála spíše o ty spodnější příčky 

v tabulce okresního přeboru. Konkrétně o 11.místo. Slovan na jaře prohrál pouze jednou a obsadil konečné 

12.místo. Ovšem situace je poněkud odlišná od té, která je u starších žáků. Družstvo je poměrně početné a téměř 

výhradně sestavené z ročníku 2010. Což byl ten mladší ročník v soutěži. Navíc kluci poctivě trénují a v zimní 

přípravě absolvovali, jako jediní z klubu, fyzické soustředění na Tesáku. U celku fungovali trenéři Kesler, Strouhal 

a Čoupek a stejná sestava bude pokračovat i nadále. Tento celek by měl být základem budoucích starších žáků, 

na které by měli navazovat ročníky přípravek. 

Do sezóny 2022/2023 se nové fotbalové vedení Slovanu rozhodlo ke kroku, který by měl žáky Slovanu 

pozvednout. Tím zásadním je podaná přihláška opět do krajského přeboru OKFS. Náš oddíl sám by ovšem takovou 

věc nemohl provést bez pomoci jiného družstva. Po docela dlouhých jednáních se rozhodlo o sloučení žákovských 

kategorií Slovanu Černovír a FK Bohuňovice. Vstupujeme tak opět do spolupráce, která tady již byla v sezóně 

2017/2018. Tenkrát to byl docela povedený projekt. Sloučený celek starších žáků dlouho bojoval o prvenství v KP 

a nakonec zůstal jen 3 body za první Mohelnicí. Navíc položil základ úspěšných budoucích celků dorostenců obou 

klubů. Slovanu pak umožnil sestavit kvalitní celek mladších žáků, který je nyní kostrou současných úspěšných 

dorostenců. Klapalo to i trenérsky. U starších působili mj. z Bohuňovické strany Zbyněk Krejčí a Ivoš Riedl a 

z Černovírské Luděk Fojtík. U mladších pak vládl Martin Jelínek se Zdeňkem Kováříkem. Tak uvidíme jak to bude 

fungovat v sezóně 2022/2023. Hlavním záměrem je možnost hrát u starších žáků na velkém hřišti a u mladších 

konfrontace s větší kvalitou. A taky větší počet mistrovských zápasů. 

Kooperační žákovský projekt mezi Slovanem a FK Bohuňovice číslo II. vstoupil do života prvním zápasem starších 

žáků 21.8. a soupeřem byl tým Řetězárny Česká Ves. Jak se postupem času ukázalo, byl to ten nejsnazší protivník 

na rozjezd sezony, což potvrdila výhra 5:0. Další výhry už se nerodily tak snadno a konečný bodový zisk stačil na 

7.místo v tabulce. Přesto je potřeba říci, že spojení obou celků má smysl a věříme, že kluci se budou zlepšovat. 

Nadále pod vedením trenérů z Bohuňovic Tomáše Techeta a Michala Arnolda. Do jarní části dojde k rozdělení 

soutěže a budou se hrát zápasy s vyrovnanějšími celky a navíc z víceméně okolí. Cestování si hráči a hlavně rodiče 

užili až až. Tréninky v Bohuňovicích a zápasy v Jeseníku, České Vsi, Jesenci a Zábřehu určitě dali všem zabrat. 

Rodičům patří velký dík a snad pro ně bude ulevující jarní přesunutí do Černovíra.  

S cestováním to pak v krajském přeboru měli snazší mladší žáci. Ti jsou složeni výhradně z černovírského celku 

včetně trenérů. Tudíž trénovali na Lazcích a jezdili do Bohuňovic „pouze“ na mistrovská utkání. A dařilo se jim se 

stejnými soupeři jako starší o poznání lépe. Po prvních dvou vysokých prohrách si na kvalitu krajského přeboru 

zvykli a zbytek soutěže už neprohráli o více jak dva góly. Když k tomu přidali nějaká vítězství, tak se nakonec 

umístili na 5.místě tabulky. Navíc je na klukách vidět velký progres co se týče party, tréninkové morálky a snahy 

se zlepšovat. To je docela důležité, neboť tento tým je zásadní pro další předpokládané sezóny v žákovském 

krajském přeboru. Tuto nelehkou roli určitě cítí i trenéři Tomáš Kesler, Jiří Strouhal a David Čoupek. Bez pochyby 

i jim pomůže jarní stěhování do arény „U komína“. 

Do plánů obrody mládežnických kategorií ve Slovanu po covidovém období spadá nelehká práce okolo 

nejmladších kategorií. Nezbytnou nutností je přitom zajištění kvalifikovaných trenérů k celkům starší přípravky, 

mladší přípravky a fotbalové školičky. Tito lidé totiž zaručují návaznost přechodu hráčů do starších kategorií. Nyní 

jsou celky přípravek Slovanu docela početné a erudovaný přístup je žádoucí. U starší přípravky pracují trenéři 

Svaťa Dvořák, Martin Novák a Míra Daněk. Všichni absolvovali kurzy trenérských licencí a výsledky se dostavují. 

V konkurenci celků krajské soutěže patří Slovan k těm lepším. Ale hlavně je vidět jednoznačná připravenost na 

posun do mladších žáků. Třeba už na zkoušku, do jarní části soutěže. U mladší přípravky odvádí stejnou práci, 

včetně vzdělávání trenéři Lukáš Kubica a Lukáš Urban. I zde je poznat určitý progres oproti minulým letům. U 

školičky dohlížejí na první fotbalové kroky Tomáš Tempír, Petr Vaščák a Martin Svačinka, rovněž absolventi kurzů 

licencí „UEFA“. V neposlední řadě je potřeba zmínit pravidelná setkání všech mládežnických trenérů Slovanu a 

společné tvoření koncepce mládeže. To vše navazuje na letní nábory v okolních školách. 



Rádi bychom využili této tradiční příležitosti a poděkovali ještě jednou všem trenérům, sponzorům 

a partnerům SLOVANU ČERNOVÍR za jejich podporu v roce 2022. Rovněž děkujeme všem rodičům 

dětí v mládežnických kategoriích za pomoc s tréninky a zápasy. Všechny příznivce Slovanu rádi 

uvidíme na našem stadionu i v roce 2023, protože fanoušky fotbal potřebuje a ti naši jsou skvělí.  

© Martin Suchánek 


